
 

 

 

Groningen, 20 augustus 2024 

Betreft: Reactie op internetconsultatie van de Wijziging van de Wet kinderopvang in verband 
met het niet indexeren van de maximum uurprijs over het berekeningsjaar 2026 

 

SKSG vindt het zeer onverstandig om de maximum uurprijs voor kinderopvang in 2026 niet te 

indexeren. De belangrijkste reden hiervoor is dat de toegankelijkheid en betaalbaarheid van de 

opvang voor huishoudens met een laag inkomen hierdoor gaat afnemen. Huishoudens met een 

laag inkomen profiteren het minst van het nieuwe stelsel en worden nu wel geconfronteerd met 

hogere kosten in 2026 en jaren daarna.  

Kostenstijgingen 

Jaarlijks hebben we als kinderopvangorganisatie te maken met stijgende kosten (in 2025 naar 

verwachting tussen de 5 en de 7%). Die kosten kunnen alleen worden gedekt door deze via het 

uurtarief aan ouders door te berekenen. Wanneer die verhoging niet gecompenseerd kan 

worden, is het gevolg dat het uurtarief boven het fiscaal tarief uitkomt. Dat bedrag moet door 

ouders volledig worden betaald. Dat betekent vooral voor ouders met lage inkomens dat zij een 

relatief groter deel van hun inkomen kwijt zijn aan kinderopvang. Dat leidt dus tot een lager 

besteedbaar inkomen of zelfs tot een beslissing om kinderen niet meer naar de kinderopvang te 

brengen. 

Toegankelijkheid 

Dat betekent dat de indexering gevolgen heeft voor de toegankelijkheid van de kinderopvang, 

juist voor degenen die dat het hardste nodig hebben. Die toegankelijkheid is van enorm van 

belang voor de ontwikkelingsmogelijkheden die we kinderen gedurende hun periode op de 

kinderopvang kunnen bieden. Ook is het van belang om alle ouders in staat te stellen om deel te 

nemen aan het arbeidsproces. 

Onbetrouwbare overheid 

SKSG vindt (net als onze brancheorganisatie BMK) dat door deze wijziging de overheid zich 

onbetrouwbaar toont. Voor 2024 zijn als gevolg van de kabinetsmaatregelen onze uurtarieven 

weer in overeenstemming gebracht met het fiscale tarief. Na twee jaar zou er opnieuw een gat 

ontstaan, dat bovendien structureel doorwerkt. Hiervoor is geen enkel inhoudelijk argument. 

Het is bovendien onnodig. Het kabinet zou er heel goed voor kunnen kiezen om voor de 

invoering van het nieuwe (financierings-) stelsel een langere periode te nemen. 

Oproep 

Als maatschappelijke kinderopvangorganisatie streven wij naar een toegankelijk aanbod aan 

kinderopvang voor alle kinderen, waarmee we bij kunnen dragen aan een goede en kansrijke 

start. We roepen het kabinet op om een stabiel kinderopvangstelsel te bieden waar ouders en 

kinderen op kunnen vertrouwen. 

 

Bestuur van SKSG Kinderopvang Groningen  

 

 


